
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 1/2017 (202)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 3. ledna 2017 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Dosoudilová Jana, MgA.; Gál Robert, Ing. Ph.D.;  

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Illík Rostislav, dr ak. soch.;   

Jílková Petra, Bc. DiS; Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; Košťál Jindřich, Bc.;  

Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Lapková Dora, Ing.; Liznová Adéla, DiS.; 

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.;  

Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Pekař Libor, Ing. Ph.D.; Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.;  

Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Ševčík Jakub, Ing.;  

Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.; Šnédar Libor, JUDr. Ph.D.; Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA;  

Velešíková Denisa, Bc. 

Celkem přítomno: 27 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Chromčák David; Janáčková Adéla; Křemen Filip, Ing.; Müllerová Hana;  

Nikischerová Denisa; Pavelka Tomáš, Bc.; Podzimek Ondřej, ak. soch; Rak Jakub, Ing.; Valášková Eliška  

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Ing. Roman Prokop, CSc.;  

prof. Dr. Ing. Drahomíra Pavelková; doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D.;  

doc. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D.; Mgr. Pavel Krutil; doc. Ing. Anežka Lengálová, Ph.D.; 

RNDr. Alexander Černý 

Přizvané osoby: Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 201. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Mzdový předpis UTB“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Studijní a zkušební řád UTB“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Stipendijní řád UTB“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Disciplinární řád pro studenty UTB“. 

14. Různé. 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková. Přivítala shromážděné na prvním zasedání AS UTB v roce 

2017 a uvedla, že průběh zasedání se řídí Jednacím řádem AS UTB, který byl registrován MŠMT  

14. 12. 2016. Texty návrhů usnesení budou promítány na projekční plochu a čteny před hlasováním jen 

v případě, že o to požádá kterýkoliv z přítomných členů AS UTB.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 201 
K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 
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Návrh usnesení AS UTB č. 202/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 201 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 201 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

- Usnesení AS UTB č. 201/3, 201/4  - schválené vnitřní předpisy UTB Volební řád AS UTB  

a Jednací řád AS UTB byly 14. 12. 2016 registrovány MŠMT. 

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Ing. Macháčková se dotázala, zda je návrh na doplnění nebo úpravu předběžného programu 

schváleného usnesením č. 201/6. Takový návrh nebyl podán. 

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 202/2: 

AS UTB schválil program zasedání č. 202 ve znění usnesení č. 201/6.  

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/2: 

AS UTB schválil program zasedání č. 202 ve znění usnesení č. 201/6.  

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha: 

- Ministryně školství přezkoumala námitky UTB proti nevyplacení části dotace na projekt  

OP VaVpI CEBIA- Tech Instrumentation a rozhodla, že opatření o nevyplacení části dotace  

ve výši 2 092 tis. Kč bylo plně oprávněné. 

- Na MŠMT byla odeslána průběžná zpráva z realizace Institucionálního plánu 2016 – 2018. 

- Proběhlo rozsvícení Vánočního stromu UTB – 6. 12. 2016. 

- Setkání s hejtmanem Zlínského kraje – 9. 12. 2016. 

- Úřad pro ochranu hospodářské soutěže zahájil správní řízení o přezkoumání úkonů zadavatele  

u veřejné zakázky „UTB – Vzdělávací komplex – dodávka interiérů“. 

- MŠMT připravuje spuštění Registru řízení o žádostech o uznání zahraničního VŠ vzdělání  

a kvalifikace. Do Registru budou mít z UTB přístup prorektor Mgr. Krutil, prorektorka  

prof. Pavelková, Ing. Školoudíková a Jana Topičová. 

- Na MŠMT odeslána požadovaná vstupní data pro rozpis rozpočtu UTB na rok 2017 (počet 

zahraničních pracovníků, výše prostředků získaných v rámci Národních programů udržitelnosti). 

- Podepsána partnerská smlouva mezi UTB a polskou Stanislaw Staszic University of Apllied 

Sciences in Pila. 

- Slavnostní jmenování nových profesorů se uskutečnilo 19. 12. 2016 v Karolinu – za UTB byl 

jmenován prof. Roman Jašek (FAI). 
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- Do poroty pro zvláštní ocenění Ceny Wernera von Siemense „Nejlepší disertační práce psaná 

ženou“ byla jako zástupce UTB nominována doc. Vilčáková. 

- Pro práci s daty v rámci informačního systému veřejné správy Registr docentů, profesorů  

a mimořádných profesorů vysokých škol byla za UTB pověřena Ing. Bartošová. 

- Rada Fondu rozvoje sdružení CESNET vyhlásila první výběrové řízení Fondu rozvoje CESNET 

pro rok 2017 na rozvojové projekty v oblasti podpory výzkumné a vývojové činnosti sdružení.  

- Řídící orgán OP PIK zveřejnil zápis z jednání výběrové komise výzvy I programu Aplikace. 

Z 12 zpracovaných projektových žádostí (UTB v roli partnera) doporučila výběrová komise  

ŘO OP PIK k financování pět žádostí, z toho jsou 3 z FAI a 2 z UNI – CPS. 

Prorektor prof. Prokop: 

- Ustavena Rada celoživotního vzdělávání (CŽV). Do její činnosti i do celého systému CŽV by se 

mělo v roce 2017 vnést víc systému a aktivity. 

- UTB je již rok nositelkou úřadu prezidenta Asociace U3V. 

 Prorektorka prof. Pavelková: 

- Věnováno hodně času na přípravu a poslední kontrolu vnitřních předpisů UTB pro studenty před 

jejich předložením AS UTB.  

- Jednání s proděkany pro studium o hodnocení kvality výuky, projednány také závěry 

z hodnocení kvality studenty – jak probíhá hodnocení na jednotlivých fakultách, jak se s jeho 

výsledky pracuje a jak jsou studenti seznamováni s výsledky hodnocení.  

- Formy hodnocení  - na některých fakultách elektronicky, někde formou dotazníku při přednášce. 

Obě formy hodnocení, elektronická i papírová mají svoje výhody i nevýhody. Západočeská 

univerzita připravuje mobilní aplikaci pro hodnocení kvality výuky, která bude spojovat výhody 

obou forem. 

- Projednán podnět pro nastavení zkouškových termínů tak, aby se nepřekrývaly a aby byl přehled 

o zkouškových termínech vypsaných jinými zkoušejícími. Při velkém množství předmětů  

a zkouškových termínů by se zřejmě nepodařilo vyloučit možnost kolizí termínů. 

Ing. Macháčková uvedla, že je především na zodpovědnosti studentů, jak si zkouškové termíny 

naplánují. Zkoušející mají povinnost vypsat dostatečný počet termínů. 

- Poděkování členům studentské komory AS UTB za zapojení se do hodnocení kvality výuky  

na fakultách. Závěry z hodnocení jsou podnětné a budou dále zpracovány.  

Prorektorka doc. Knápková: 

- JOB Centrum UTB – probíhá příprava plánu činnosti pro letní semestr. 

- Upozornění pro studenty – číst pořádně smlouvy, které podepisují! Nebezpečí např. uzavření 

nevýhodné smlouvy o ubytování. 

Prorektor doc. Sedlařík: 

- Ukončeno vyhodnocení návrhů projektů Interní grantové agentury IGA, – vybrané návrhy 

předloženy k podpisu rektoru prof. Sáhovi. 

- Probíhá vyhodnocování projektů vnitřní soutěže Institucionálního plánu UTB 2017. 

 Prorektor Mgr. Krutil: 

- Na Mezinárodním oddělení probíhalo dokončování projektů a dotáčení studentských videí pro 

uchazeče – videa jsou k nahlédnutí na Youtube kanálu UTB.  

- Příprava projektu „Mezinárodní centrum“. Pro zřízení tohoto centra jsou dva důvody, prvním 

z nich je poskytnutí větší asistence zahraničním studentům. Rady a pomoc budou poskytovat jak 

sami zahraniční studenti, tak členové Buddy systému. Druhým důvodem je zajištění základního 
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zázemí pro zahraniční studenty, kteří budou v zemích, odkud pocházejí, shánět zájemce  

o studium na UTB a podle jejich počtu budou také odměňováni. 

- Mezinárodní centrum bude sídlit na U11, kde také bude dislokace Buddy systému Zlín. 

Kvestor RNDr. Černý: 

- V souvislosti s očekávanou účinností Mzdového předpisu UTB od 1. 4. 2017 byl vypracován 

materiál Implementace mzdového předpisu UTB pro vybrané kategorie ostatních 

zaměstnanců. Důvodem je zajistit, aby stejné základní pozice ostatních zaměstnanců  

na součástech UTB měly stejný popis činností a bylo jasné, za co zodpovídají. 

Ing. Macháčková se dotázala, fakulty budou muset postupovat přesně podle uvedeného materiálu, 

nebo zda tam bude určitá vůle např. v zařazení do mzdové třídy. 

Kvestor RNDr. Černý uvedl, že vypracování materiálu předcházela podrobná diskuse s tajemníky 

fakult, byly zpřesněny přehledy typových činností. Vypracovaný materiál je výchozí, očekává u něj 

jedno, maximálně dvě iterační kola. Musí být jasné, kdo v kategorii ostatních zaměstnanců za co 

odpovídá a co má dělat. 

Rektor prof. Sáha sdělil, že i přes specifika každé fakulty jsou základní pozice všude stejné a pro 

ně je potřeba mít stanovené jednoznačně povinnosti. 

Dr. Matýsek se dotázal, zda se budou měnit definice mzdových tříd. 

      Kvestor RNDr. Černý zdůraznil, že nikoliv, jedná se o implementaci Mzdového předpisu. 

Ad 5) Projednání návrhu „Mzdový předpis UTB“ 

Rektor prof. Sáha seznámil členy AS UTB s úpravami, navrženými ve znění verze, kterou AS UTB 

schválil 8. 11. 2016, ale nebyla MŠMT registrovaná. Jedná se o úpravy v přílohách č. 1, 3  

a 4, a to jednak na základě připomínky právního oddělení MŠMT ke kategorii „akademický pracovník – 

vědecký, výzkumný a vývojový“ a jednak v důsledku zpřesnění a doplnění charakteristiky mzdových 

tříd.  

Představená změnová verze spolu s čistopisem návrhu bude členům AS UTB zaslána pro projednání  

na příštím zasedání. Předseda ekonomické komise (EK) Dr. Beníček uvedl, že EK již nebude návrh 

projednávat, mzdové tarify zůstávají ve výši, schválené AS UTB 8. 11. 2016.  

 

Materiál zůstává v projednávání. 

Ad 6) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Statut UTB“ 

Členové AS UTB obdrželi 21. 12. 2016 návrh Statutu UTB s označením v zápatí „Verze pro zasedání 

AS UTB 3. 1. 2017“, ve které je proti verzi s datem 6. 12. 2016 doplněný čl. 27 odst. 1 o pravomoci 

ředitele vysokoškolského ústavu přiměřeně v rozsahu pravomocí, které jsou svěřeny děkanovi. 

Předložený návrh byl zkontrolován právním oddělením MŠMT, které k němu nemělo připomínky. 

Legislativní komise (LK) doporučuje návrh Statutu UTB v doplněném znění ke schválení. 

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 202/3: 

AS UTB schválil Statut UTB ve znění verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017.  

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/3: 

AS UTB schválil Statut UTB ve znění verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017.  
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Schválený Statutu UTB bude odeslán na MŠMT k registraci. 

Ad 7) Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016 a projednán EK 13. 12. 2016. Předseda EK Dr. Beníček seznámil se 

závěry jednání EK i elektronického hlasování členů EK 28. 12. 2016: „EK doporučuje materiál 

„Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“ ve verzi z 20. 12. 2016 ke schválení na zasedání AS UTB  

3. 1. 2017.“.  Členové AS UTB obdrželi 28. 12. 2016 verzi Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2017  

z 20. 12. 2016 a Finanční strategii UTB pro výstavbu a projekty do roku 2018 (verze 10/2016).  

JUDr. Mauer vystoupil s námitkou proti vzorcům, podle kterých se provádí přerozdělení prostředků 

specifického vysokoškolského výzkumu na projekty IGA. FLKŘ nemá dosud žádné absolventy 

magisterského studijního programu ani studenty doktorského studijního programu, a proto by nemohla 

na projekty IGA dostat žádné prostředky. Navrhl, aby se do vzorce na str. 16 dosadil za proměnnou Mi 

počet studentů v magisterských studijních programech ke dni 31. 10. 2016 s vahou 0,5. 

Kvestor RNDr. Černý odmítl tuto úpravu jako nesystémovou. Rektor prof. Sáha uvedl, že v tomto 

případě je možno prostředky poskytnout z Fondu strategického rozvoje, který je právě k nastartování 

nových věcí určen. 

Dále JUDr. Mauer navrhl změnu formulace podmínek, které musí splňovat součásti pro možnost 

organizování projektů IGA, tak aby projekty IGA mohly být organizovány i na součástech 

bez akreditovaného doktorského studijního programu. Tento návrh byl předkladatelem akceptován.  

Doc. Chovancová se dotázala, zda v Pravidlech rozpočtu jsou zahrnuty připomínky tajemníků fakult. 

Kvestor RNDr. Černý zdůraznil, že Pravidla mohli připomínkovat děkani i tajemníci, ve formulacích 

byl vývoj. Trvalo poměrně dlouho, než se dopracovalo k jednotnému odvodu, nyní se dělají dílčí 

zdokonalení. Pravidla nelze měnit z roku na rok, celá řada režijních a dalších položek musí mít 

návaznost.  

Doc. Kozák připomínkoval formulace Komentář kvestora na str. 17 a bodu 9. 

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 202/4: 

AS UTB schválil Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017 ve znění verze z 20. 12. 2016 s tím, že v kapitole 

4.3 v odrážce před tabulkou se za slovo „akreditovaný“ vloží „magisterský nebo“.  

Hlasování: 

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/4: 

AS UTB schválil Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017 ve znění verze z 20. 12. 2016 s tím, že v kapitole 

4.3 v odrážce před tabulkou se za slovo „akreditovaný“ vloží „magisterský nebo“. 

Ad 8) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016 a projednán na zasedání LK 13. 12. 2016. Po projednání v LK byl 

návrh zaslán ke kontrole právnímu oddělení MŠMT, které provedlo pouze několik drobných formálních 

úprav, jinak k němu nemělo připomínky. Zkontrolovanou verzi s označením v zápatí „Verze pro 

zasedání AS UTB 3. 1. 2017“ obdrželi členové AS UTB 22. 12. 2016. LK doporučuje uvedené znění 

vnitřního předpisu ke schválení. 

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 202/5: 

AS UTB schválil Jednací řád Vědecké rady UTB ve znění verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017. 
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Hlasování: 

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/5: 

AS UTB schválil Jednací řád Vědecké rady UTB ve znění verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017. 

Schválený Jednací řád Vědecké rady UTB bude odeslán na MŠMT k registraci. 

Ad 9) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016 a částečně LK projednán 13. 12. 2016. Členové AS UTB obdrželi  

22. 12. 2016 verzi návrhu s označením v zápatí „Verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017“, ve které jsou 

proti verzi projednávané LK úpravy v čl. 4. Ing. Macháčková představila zmíněné úpravy týkající se 

kol výběrového řízení. 

Dr Illík vystoupil s názorem, že členové výběrové komise by měli mít možnost osobních pohovorů 

s uchazeči v každém kole výběrového řízení, ale zejména však v druhém a rozhodujícím pro posouzení 

uchazeče. 

Proběhla diskuse o osobních pohovorech s uchazeči výběrového řízení. 

Rektor prof. Sáha doporučil v řádu ponechat co největší volnost vypisovateli výběrového řízení s tím, 

že rozhodující slovo má mít přímý nadřízený přijímaného pracovníka.  

Ing. Macháčková požádala členy AS UTB o připomínkování návrhu a zasílání připomínek emailem 

předsedovi LK ak. sochaři Podzimkovi a Ing. Macháčkové. 

Ing. Macháčková požádá předsedu LK o svolání zasedání LK. 

 

Materiál zůstává v projednávání. 

Ad 10) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016 a projednán na zasedání LK 13. 12. 2016. Po projednání v LK byl 

návrh zaslán ke kontrole právnímu oddělení MŠMT, které provedlo pouze několik drobných formálních 

úprav, jinak k němu nemělo připomínky. Zkontrolovanou verzi s označením v zápatí „Verze pro 

zasedání AS UTB 3. 1. 2017“ obdrželi členové AS UTB 22. 12. 2016. LK doporučuje uvedené znění 

vnitřního předpisu ke schválení. 

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 202/6: 

AS UTB schválil Řád celoživotního vzdělávání UTB ve znění verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017. 

Hlasování: 

Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/6: 

AS UTB schválil Řád celoživotního vzdělávání UTB ve znění verze pro zasedání AS UTB 3. 1. 2017. 

Schválený Řád celoživotního vzdělávání UTB bude odeslán na MŠMT k registraci. 

Ad 11) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Studijní a zkušební řád UTB“   

Návrh byl předložen 22. 12. 2016. Jedná se nový vnitřní předpis, ve kterém jsou proti stávajícímu 

předpisu změny nejenom v souvislosti s novelou zákona, ale je v něm nová část, týkající se ustanovení 

pro rigorózní řízení. Návrh byl prorektorkou pro pedagogickou činnost prof. Pavelkovou podrobně 
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projednáván s děkany a studijními proděkany fakult a s právním oddělením UTB. Účinnost předpisu  

je navržena od 1. 9. 2017, především z důvodu stejných pravidel pro celý akademický rok 2016/2017. 

Prof. Pavelková komentovala návrh a z důvodu své delší zahraniční cesty požádala o projednávání 

návrhu LK až 24. 1. 2017, aby mohla být projednávání přítomna. Ing. Macháčková požádala členy  

AS UTB o prostudování návrhu a o zasílání připomínek předsedovi LK ak. sochaři Podzimkovi  

a Ing. Macháčkové. 

Materiál zůstává v projednávání. 

Ad 12) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Stipendijní řád UTB“  

Návrh byl předložen 22. 12. 2016. Změny proti stávajícímu znění předpisu souvisejí s novelou zákona, 

případně upřesňují některé formulace (např. kdo může navrhnout mimořádné stipendium). Návrh byl 

prorektorkou pro pedagogickou činnost prof. Pavelkovou podrobně projednáván s děkany  

a studijními proděkany fakult a s právním oddělením UTB. Účinnost předpisu je navržena od 1. 9. 2017 

ze stejného důvodu jako u Studijního a zkušebního řádu UTB. Prof. Pavelková požádala  

o projednávání návrhu LK až 24. 1. 2017, aby mohla být projednávání přítomna. Ing. Macháčková 

požádala členy AS UTB o prostudování návrhu a o zasílání připomínek předsedovi LK ak. sochaři 

Podzimkovi a Ing. Macháčkové.  

Rektor prof. Sáha uvedl, že je nejasná hranice mezi činnostmi, za které je možno poskytnout 

stipendium a mezi závislými činnostmi. I studenti by měli být placeni dohodou a nikoliv stipendiem  

za činnosti, za které se normálně platí. 

Doc. Kozák se dotázal, zda studentské vědecké síly mohou být hrazeny ze stipendia. Dříve se 

odměňovali paušálně, dnes je potřeba každý měsíc sepsat přehled jejich činností. Rektor prof. Sáha 

odpověděl, že práce těchto studentů přispívá k jejich vzdělávání a splňuje tím podmínku přiznání 

stipendia. 

Prof. Pavelková připomněla, že kvestor RNDr. Černý důrazně upozorňuje na oddělení závislé činnosti, 

na kterou je možno vystavit dohodu, od činnosti, za kterou je možno přiznat stipendium podle pravidel 

Stipendijního řádu UTB. 

Dr Illík upozornil na zbytečnou administrativu při přiznávání stipendií, a to zvláště v případě, že by se  

na fakultách měl nárok posuzovat přes fakultní stipendijní komise. Jde o významný nástroj ocenění 

práce studentů, zejména v případě spolupráce s praxí (která je na FMK velmi rozsáhlá), který by měl být 

v kompetenci vedoucích ateliérů. 

Prof. Pavelková navrhla, aby maximálně 2 % ze stipendijních fondů fakult šla do stipendijního fondu 

UTB, ze kterého by se vyplácela stipendia např. za reprezentaci UTB a jiné celouniverzitní aktivity. 

 Materiál zůstává v projednávání. 

Ad 13) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Disciplinární řád pro studenty UTB“ 

Návrh byl předložen 22. 12. 2016. Změny proti stávajícímu znění předpisu souvisejí s novelou zákona, 

případně upřesňují některé formulace. Platnost i účinnost tohoto předpisu bude dnem registrace MŠMT. 

Ing. Macháčková požádá předsedu LK o projednání návrhu a přizvání Mgr. Bernatíka k projednávání.  

Ing. Macháčková požádala členy AS UTB o prostudování návrhu a o zasílání připomínek předsedovi 

LK ak. sochaři Podzimkovi a Ing. Macháčkové. 

Materiál zůstává v projednávání. 

Ad 14) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o zasedání předsednictva RVŠ 15. 12. 2016.  
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 Ing. Macháčková a doc. Kozák informovali o zasedání komisí RVŠ 19. 12. 2016, na které se 

připomínkovala novela zákoníku práce. 

 Děkanka FHS doc. Lengálová pozvala členy AS UTB  na slavnostní shromáždění, pořádané  

18. 1. 2017 v aule v budově U2 při příležitosti 10. výročí zřízení Fakulty humanitních studií.  

 Předsedkyně studentské komory AS UTB Bc. Jílková v návaznosti na usnesení studentské 

komory AS UTB o vrácení povinné tělesné výchovy do prvních ročníků všech studijních 

programů požádala rektora prof. Sáhu o schůzku.  

 Zástupce komory akademických pracovníků v Radě pro informační systém doc. Sysel 

informoval o jednání Rady 9. 12. 2016. Seznámil s návrhem nových emailových adres  

a uživatelských jmen a vyzval k diskusi k tomuto návrhu, případně k podávání vlastních návrhů.  

 Termín příštího zasedání AS UTB dne 17. ledna 2017 a usnesení o předběžném programu: 

K hlasování přítomno 23 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 202/7: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 17. ledna 2017 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 202. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Mzdový předpis UTB“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Studijní a zkušební řád UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Stipendijní řád UTB“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Disciplinární řád pro studenty UTB“. 

10. Různé. 

 

Hlasování: 

Pro:       23 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 202/7: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 17. ledna 2017 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 202. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Mzdový předpis UTB“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Studijní a zkušební řád UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Stipendijní řád UTB“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Disciplinární řád pro studenty UTB“. 

10. Různé. 

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 17. ledna 2017 od 13,00h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  
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Konec zasedání v 16,45 h. 

Ve Zlíně dne 6. 1. 2017 

Zapsala: A. Macháčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petra Jílková, DiS. Ing. Alena Macháčková, CSc. 

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


